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Peserta Kursus 2/2006 berdialog
dengan Menteri Pengajian Tinggi
Oleh: JULIE, PEJABAT PENDAFTAR

PUTRAJAYA: Seramai 35 orang peserta
KUl'SUS Induksi 212006 (Kumpulan
Pengurusan & Profesional) berpeluang
me law at dan hadir di' Dewan Parlimen
sewaktu han, kedua persidangan Parlirnen
berlangsung baru-baru ini.

Peluang keemasan tersebut menjadi
kenangan lebih manis kepada peserta apabila
turut berkesempatan bertemu, duduk semeja
dan berdialog dengan Menteri Pengajian
Tinggi, YB Datuk Mustapha Mohamed dan
Setiausaha Parlimen Kementerian Pengajian
Tinggi, YB Datuk Adham Baba.

Para peserta diberi peluang untuk
mengajukan beberapa persoalan mengenai isu
semasa kepada Menteri dan Setiausahanya
terutama tentang :kenaikan harga rninyak
baru-baru ini, Para peserta bukan sahaja
diberikan penerangan panjang lebar tentang
kenaikan harga bahan bakar tersebut, malah
turut dibekalkan brosur lengkap
mengenainya.

Selain daripada itu, para peserta juga
diberikan penerangan yang jelas tentang
matlamat Kementerian pada masa ini yang
berhasrat untuk membuka pintu bagi
memudahkan komunikasi dua hala berlaku
bagi memudahkan penyaluran maklumat
terkini,

Datuk Mustapha menyentuh isu
permohonan kemasukan pelajar ke universiti
secara 'on-line', yang menyukarkan
pennohonan pelajar luar bandar kerana jurang
digital masih belum dapat diatasi sepenuhnya.
Oleh itu altematif lain sedang diusahakan ..

Isu penghantaran pelajar ijazah pertama
ke luar negara juga telah menjadi topik
perbincangan di mana kerajaan pada masa ini
terpaksa mengurangkannya kerana tidak

Perjumpaan bermakna bersama Menteri Pengajian Tinggi dan Setiausaha Parlemen.

mampu menanggung kos pengajian yang
semakin tinggi terutama di negara-negara
Barat seperti Amerika, Britain, German,
Kanada dan Scotland. Penghantaran masih
dilakukan tetapi hanya terhad sekitar 2, 500
orang sahaja serta tertumpu di dalam bidang-
bidang yang kritikal dan perlu sahaja

Perkongsian hospital dengan universiti
juga memberi bebanan kepada doktor yang
bertindak sebagai pensyarah kerana masih
terikat dengan tugasan merawat pesakit
sehingga menjejaskan tumpuan mereka untuk
memberi konsentrasi kepada bidang
pengajaran bagi melahirkan graduan di dalam
bidang: perubatan.

AUKU juga turut diberikan penerangan
dan menu rut Datuk Mustapha, universiti
masih ada kuasa autonorni tetapi tidak
sepenuhnya kerana dasamya rnasih dipantau
oleh Kernenterian memandangkan
peruntukan IPTA masih menjadi tanggungan
kerajaan.

Harapan tinggi Kementerian agar semua

pegawai universiti terutama pegawai yang
baru dilantik agar menjadikan kualiti sebagai
teras di dalam segal a aspek bagi menjamin
prestasi perkhidmatan dan produktiviti
mampu menarik universiti tempatan menjadi
'hub-education'. Pegawai disaran agar terus
meningkatkan penguasaan ilmu supaya lebih
'knowledgeable' pentadbir dan mampu
berinteraksi dengan duma luar,

Pada masa ini sebanyak 41, 000 orang
pelajar asing sedang melanjutkan pengajian di
Malaysia dan usaha sedang giat dijalankan
bagi menarik lebih ramai lagi kemasukan
mereka terutama di peringkat sarjana dan
doktor falsafah. Atas dasar itulah semua
universiti disarankan agar meningkatkan taraf
pendidikan (Ph.D.)' kemasukan tenaga
pengajar atau pensyarah supaya kualiti
pengajaran tidak diragui oleh pihak luar,

Kenangan indah peserta juga diakhiri
dengan makan tengah hari istimewa dengan
Setiausaha Kementerian Pengajian Tinggi,
YB Dato' Adham Baba di Parlimen,

Oleh: NO OR ESZEREEN JUFERI
Foro: Arafat Mahsuri Awang

Jasamu tetap terpahat di ingatan dan budimu
tetap dikenang .... Majlis Perpisahan Prof. Date'
Dr. Ir. Mohd Zohadie Bardaie bersama staf
bahagian Canseleri diadakan barn-barn ini.Turut
hadir pada majlis ini ialah Pegawai Kanan, UPM
dan staf-staf Kelab Canseleri

Dalam ucapan beliau pada majlis tersebut,
beliau .mengatakan agar semua staf UPM akan
terns tekun dalam menjalani tugas-tugas yang
diamanahkan. Beliau juga merakamkan
setinggi-tinggi terima kasih kepada warga UPM
dan semua pihak yang terlibat selama 34 tahun
beliau berkhidmat sebagai Naib Canselor
dengan penuh amanah dan dedikasi untuk UPM.

Beliau turut mendoakan agar UPM akan
terns berkembang maju dan berjaya
menempatkan kedudukannya sebagai sebuah
universiti yang terkemuka di peringkat
antarabangsa dan memberi sumbangan dari
sudut -kesarjanaan, pembangunan ekonomi dan
kemajuan manusia.

Jasamu tetap dikenang
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Detik terakhir Data' Zohadie Bardaie bertugas sebagai Naib Canselor UPM.

UPM tidak walar dikaitkan
kegagalan sektor
pertanian
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20 terbaik Asia sasaran
UPM.

Universiti Putra Malaysia (UPM)
komi ted dalam usaha mernantapkan
pengurusan berkualiti dalam setiap
aspek termasuk proses pengajaran dan
pembelajaran, penyelidikan serta
perkhidrnatan bagi memasti kan
universiti itu sentiasa berada di hadapan
dalam merencanakan agenda pertanian
negara,

(Berita Harian, 7 Januari 2006)

W~rld-ranking wish for
UPM

New Universiti Putra Malaysia
Vice - Chancellor, Prof. Dr. Nik
Mustapha Raja Abdullah wants world
ranking for the institution. His dreams is
for. UPM to be among the top 80
universities in the world and top 20 in
Asia.

(NST, 7 January 2006)

Universiti Putra Malaysia (UPM)
tidak wajar dikaitkan dengan kegagalan
pembangunan sektor pertanian seperti
yang didedahkan oleh Menteri Pertanian
dan Industri Asas Tani, Tan Sri
Muhyiddin Yassin baru-baru ini.

(Utusan Malaysia, 7 Januari 2006)

UPM dirikan menara jam
ulang tahun ke-75

Universiti Putra Malaysia (UPM)
akan mendirikan sebuah menara jam
sempena menyambut ulang tahunnya
yang ke-75 pada 23 Mei ini. Menara jam
yang dinamakan Warisan Budi Putra itu
akan dibina setinggi 49 meter sebagai
memperingati tahun pembukaan UPM
yang dikenali sebagai Sekcilah Pertanian
pada wakti itu.

(Utusan Malaysia, 7 Januari 2006)

JARAE UPM semai sikap
bersatu

Jalinan Rakan Ekologi (JARAE)
2005 adalah program tahunan
perkhemahan bertujuan malahir dan
menyemai sikap bersatu, kasih, proaktif
dan tanggugjawab di kalangan
mahasiswa Fakulti Ekologi Manusia,
Universiti Putra Malaysia (UPM).
(Utusan Malaysia, 10 lanuari 2006)


